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            R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 22.06.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 30 de consilieri județeni.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.585/15.06.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/10722/15.06.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/10706/15.06.2017 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 

16.06.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul senator Vela Ion-Marcel, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.11/20.01.2017 privind  utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-

Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2016, pentru finanțarea  cheltuielilor 

secțunii de dezvoltare,  pe anul 2017, modificată și completată. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu  al Județului  Caraş-

Severin, pe anul 2017. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.56/23.03.2017 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin și a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice 

de sub autoritatea  Consiliului Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta pe 

sursa A, pe anul 2017, modificată  și completată. 

 4.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.59/23.03.2017 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 

instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2017. 
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5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Consiliul 

Județean Caraș-Severin, Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin  și Direcția de 

Sănătate Publică a județului Caraș-Severin în vederea implementării Ordinului 

nr.1985/1.305/5.805/2016. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea liniilor de gardă la Spitalul Județean de 

Urgență Reșița. 

7.Proiect de hotărâre privind desființarea, prin efectul legii a Camerei Agricole a 

Județului Caraș-Severin. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.43/27.02.2014 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale 

Bibliotecii Judeţene” Paul Iorgovici” Caraş-Severin, cu modificările și completările 

ulterioare. 

9.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.86/20.04.2017 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al aparatului propriu al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Caraş-Severin, a Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale structurilor 

rezidenţiale fără personalitate juridică din cadrul Direcţiei, precum și a Regulamentelor 

de organizare și funcționare ale serviciilor sociale cu personalitate juridică din subordinea 

Direcției. 

11.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unor licențe de traseu pentru 

servicii de  transport public judeţean de persoane  prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

12.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a 

judeţului Caraş-Severin-ediţia 2016. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 

96/2014 privind aprobarea Strategiei Judeţene Antidrog la nivelul Judeţului Caraş-

Severin pe perioada 2014-2020 şi a Planului de acţiune pentru implementarea acesteia.   

14.Proiect de hotărâre privind desemnarea  administratorilor propuși de Consiliul 

Județean Caraș-Severin (autoritate tutelară) în Consiliul de Administrație al S.C. 

AQUACARAȘ SA,  precum și acordarea unui mandat expres. 

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.163/2005 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC ”SCHILIFT” SRL,  cu 

modificările și completările ulterioare. 

16.Proiect de hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 106/2013 privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea „Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”, cu modificările ulterioare. 

17.Informare privind participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș-

Severin la o vizită de lucru în  localitatea Kubekhaza-Ungaria. 

18.Intrebări. Interpelări. 
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Proiecte introduse în procedură de urgență: 

1.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de administrare 

asupra unor imobile situate în comuna Grădinari, aflate în domeniul public al comunei 

Grădinari, în administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin. 

2.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de administrare 

asupra unor imobile situate în comuna Ticvaniu Mare, aflate în domeniul public al 

comunei Ticvaniu Mare, în administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin. 

 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Ne întrunim în ședința 

ordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Conform prezenței obținute de la 

secretariat, toată lumea este prezentă. Asta înseamnă că ședința este legal constituită. O 

să-l rog pe domnul secretar să supună la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. Vă 

rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În 

mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 31 mai 2017. 

Absenți au fost domnul consilier Purea Paul, domnul consilier Boșneac Valentin Samuel 

și domnul consilier Gâfu Cristian. Conform uzanțelor, aceștia nu votează. Dacă aveți 

amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. 

Se aprobă procesul-verbal. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Ordinea de zi 

ați primit-o, o aveți în mapă. Avem două proiecte în procedură de urgență. Este vorba de 

două solicitări pe care le facem către două comune, comuna Ticvaniu Mare și comuna 

Grădinari, pentru a ne transmite dreptul de administrare a unor imobile situate pe 

teritoriul comunelor respective. Ne sunt necesare aceste solicitări pentru a obține aceste 

drepturi, în vederea depunerii la finanțare a proiectului de modernizarea drumului 

Grădinari – Secășeni. Ordinea de zi o aveți. La sfârșit, ultimele puncte pe ordinea de zi 

sunt cele privitoare la alegerea reprezentanților Consiliului Județean în Consiliul de 

Administrație al AQUACARAȘ și în cele două societăți, la care am votat în ședința 

trecută și nu s-a întrunit numărul necesar de voturi. Aveți atașat la proiectele de hotărâre, 

buletinele de vot și modalitatea cum se votează. Având în vedere faptul că, la punctul 14 

avem de votat 7 candidați din 16 v-am propus o procedură de vot simplificată, e atașată 

proiectului.  

Când o să ajungem la acele puncte, o să explic în detaliu. Dacă sunteți de acord cu 

ordinea de zi? Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Se aprobă în 

unanimitate.   

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.11/20.01.2017 privind  utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-

Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2016, pentru finanțarea  cheltuielilor 

secțunii de dezvoltare, pe anul 2017, modificată și completată. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți în mape, se propun două noi obiective. 

Suma care se preia din excedentul de anul trecut este de 42,2 mii lei. Dacă sunt întrebări, 

observații? În mape aveți detaliate aceste lucruri. Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la 

vot având un interes personal.  

Supun la vot articolul II. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Mulțumesc. 

Supun la vot articolul III. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Mulțumesc. 

Supun la vot articolul IV. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Mulțumesc. 

Salutăm prezența domnului senator Vela, la ședința Consiliului Județean. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraş-

Severin, pe anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Consecință a punctului anterior privind 

preluarea din excedentul de anul trecut a sumei de care vă spuneam. Rectificăm bugetul 

propriu cu această sumă. Aveți în mape. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Supun la vot articolul II. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul III. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul IV. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.56/23.03.2017 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin și a bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice 

de sub autoritatea  Consiliului Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta pe 

sursa A, pe anul 2017, modificată  și completată. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Odată, consecință a punctelor anterioare, pe 

de altă parte, se rectifică bugetul Bibliotecii Județene ”Paul Iorgovici” și al Direcției 

Județene de Drumuri, prin reașezarea unor credite bugetare între articolele de cheltuieli. 
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Per ansamblu, bugetul celor două instituții nu se modifică. La Biblioteca Județeană și la 

Direcția Județeană de Drumuri sunt reașezări între capitole bugetare. 

Supun la vot articolul I. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul II. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul III. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul IV. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Se adoptă hotărârea. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la 

vot.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.59/23.03.2017 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale 

instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean sau finanțate de 

către acesta pe sursa G, pe anul 2017. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba de Teatrul de Vest. Se 

propune rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli prin preluarea donației făcute de 

Primăria Reșița către Teatrul de Vest, pentru finanțarea festivalului de teatru. Este vorba 

de  30 mii lei. Dacă sunt observații? Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Supun la vot articolul II. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul III. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Consiliul 

Județean Caraș-Severin, Inspectoratul Școlar Județean Caraș-Severin și Direcția de 

Sănătate Publică a județului Caraș-Severin în vederea implementării Ordinului 

nr.1985/1.305/5.805/2016. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Potrivit prevederilor legislative, este vorba 

de articolul 99 alin.(2) din Ordinul comun al ministrului muncii, ministrului sănătății și 

ministrului educației naționale, consiliile județene încheie un protocol de colaborare 

pentru punerea în aplicare a prezentului ordin în termen de 6 luni. Ținând cont de aceste 

prevederi legale, vă propunem spre aprobare încheierea protocolului de colaborare între 

Consiliul Județean, Inspectoratul Școlar Județean și Direcția de Sănătate Publică Caraș-
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Severin, pentru implementarea acestui ordin comun. Dacă sunt observații? Dacă nu, 

articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Vă mulțumesc. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea liniilor de gardă la Spitalul Județean de 

Urgență Reșița. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se propune, la solicitarea Consiliului 

Director al Spitalului Județean, păstrarea aceluiași număr de linii de gardă, adică 12, dar 

desființarea unei linii de gardă la o secție și comasarea a două linii de gardă și înființarea 

unei noi linii de gardă la Chirurgie. Per total se păstrează același număr de linii de gară, 

12. V-am spus care este diferența. Dacă sunt solicitări, domnul director Marșalic și 

doamna director Bacer sunt aici. 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Eu nu voi vota, fiind legat de spital.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot, având 

un interes personal. 

Supun la vot articolul 2. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 3. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 4. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 5. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind desființarea, prin efectul legii a Camerei Agricole a 

Județului Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: S-a desființat Camera Agricolă a Județului 

Caraș-Severin, s-a luat act de acest lucru. Propunem spre aprobare un proiect de hotărâre 

prin care să se consfințească acest lucru. Aveți proiectul în față, dacă sunt observații? 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  
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Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.43/27.02.2014 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale 

Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Caraş-Severin, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este o upgradare. O funcție contractuală 

de execuție de inspector specialist gradul II se transformă în inspector specialist gradul I, 

ca urmare a susținerii examenului de promovare. Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.86/20.04.2017 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și aici se propune upgradarea, transformarea 

a 5 funcții publice de execuție, în urma susținerii examenelor de promovare. Aveți 

expunerea de motive, proiectul de hotărâre. Dacă nu sunt observații, articolul  I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 



 8 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul VIII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al aparatului propriu al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Caraş-Severin, a Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale structurilor 

rezidenţiale fără personalitate juridică din cadrul Direcţiei, precum și a Regulamentelor 

de organizare și funcționare ale serviciilor sociale cu personalitate juridică din subordinea 

Direcției. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a transformărilor survenite la 

nivelul Direcției de Asistență Socială prin preluarea celor 4 cămine, 3 de persoane 

vârstnice și un cămin pentru persoane fără adăpost și modificările în organigrama 

Direcției de Asistență Socială, este necesară elaborarea și aprobarea de către plenul 

Consiliului, a regulamentelor de organizare și funcționare. În acest sens, am pus pe acest 

CD, regulamentul de organizare și funcționare. Proiectul de hotărâre îl aveți în față. Este 

inițiat de către domnul vicepreședinte Popovici. O să-l rog, să facă câteva precizări. 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: Domnule președinte, mulțumesc. 

Domnule secretar, domnilor consilieri, propun un amendament, mai exact la articolul 2 

din acest proiect. Se elimină alin. 2 (4) și se introduce un nou alin.2 cu următorul 

conținut: ”În termen de 15 zile calendaristice, Direcția Generală de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Caraș-Severin va fundamenta și regulamentul de organizare și 

funcționare al structurii de specialitate temporar nefuncționale din subordine, respectiv 

serviciul social modulul centrul de consiliere și asistență specializată pentru persoanele 

cu tulburări de spectru autist și familiile acestora (Centrul TSA), din cadrul Centrului 

”Raisa” Reșița.” 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnule vicepreședinte. Dacă 

vă uitați pe proiectul de hotărâre, acele alineate tocmai la aceste centre făceau referire. 

Prin acest amendament al domnului vicepreședinte, dăm un termen de 15 zile, ca și 

pentru aceste centre să se elaboreze regulamente de organizare și funcționare. Dacă 

sunteți de acord, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot.  
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Articolul 2, cu amendamentul domnului vicepreședinte, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unor licențe de traseu pentru 

servicii de  transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se aprobă atribuirea unor licențe de traseu 

pentru efectuarea transportului public județean de persoane, prin curse regulate, pe 

traseele Caransebeș-Buchin Benning – o cursă/zi timp de 1 an și Vârciorova – Buchin 

Benning- o cursă, la fel, pe zi, pe timp de 1 an. Dacă sunt observații? Dacă nu, supun 

aprobării dumneavoastră, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a 

judeţului Caraş-Severin-ediţia 2016. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proiectul monografiei se întocmește odată la 

4 ani, se actualizează anual până la sfârșitul semestrului I și se adoptă prin hotărâre a  

Consiliului Județean, conform prevederilor Hotărârii Guvernului nr.1174/2011. Deci 

această monografie, așa cum spune și titlul proiectului, a fost aprobată în 2016. Acum, 

doar supunem aprobării dumneavoastră, actualizarea acestei monografii. Aici, aceste…și 
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dumneavoastră ați primit în mape, au caracter confidențial. De aceea nu se regăsesc în 

mapa de ședință și nu au fost transmise pe e-mail. Anexele pot fi consultate la Consiliul 

Județean, la camera 402. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 

96/2014 privind aprobarea Strategiei Judeţene Antidrog la nivelul Judeţului Caraş-

Severin pe perioada 2014-2020 şi a Planului de acţiune pentru implementarea acesteia.   

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În anul 2014, s-a aprobat Strategia Județeană 

Antidrog pe perioada 2014-2020 prin Hotărârea de Consiliu Județean nr.96. Ne-a fost 

înaintat instituției noastre, Planul de acțiune în perioada 2017-2020 pentru implementarea 

Strategiei Județene. Vă supunem aprobării dumneavoastră, acest plan de acțiune. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

O să supun aprobării dumneavoastră, proiectele de hotărâri care au fost introduse în 

procedură de urgență, pentru că apoi o să avem vot secret și să epuizăm toate proiectele 

care nu necesită vot secret. 

* 

Se trece la discutarea proiectelor introduse în procedură de urgență. 

1.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de administrare 

asupra unor imobile situate în comuna Ticvaniu Mare, aflate în domeniul public al 

comunei Ticvaniu Mare, în administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Așa cum vă spuneam, e vorba de două 

solicitări către două UAT-uri, comuna Ticvaniu Mare și comuna Grădinari, prin care le 

solicităm preluarea unor imobile, în vederea definitivării și depunerii proiectului pentru 

modernizarea DJ 581, intersecția cu DJ 586 A (Secășeni) până la intersecția cu DN 57 

(Grădinari). Este drumul pe care Consiliul Județean îl va depune pe POR. 

Primul proiect, cel cu Ticvaniu Mare, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

2.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de administrare 

asupra unor imobile situate în comuna Grădinari, aflate în domeniul public al comunei 

Grădinari, în administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, la Grădinari. Articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre privind desemnarea administratorilor propuși de Consiliul 

Județean Caraș-Severin (autoritate tutelară) în Consiliul de Administrație al S.C. 

AQUACARAȘ SA,  precum și acordarea unui mandat expres. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Fac o scurtă introducere. Printr-o hotărâre de 

Consiliu Județean, anterioară, s-a modificat numărul membrilor în Consiliul de 

Administrație la AQUACARAȘ, de la 5 la 7. De asemenea, în conformitate cu prevederile 

Ordonanței nr.109 și apoi, cu a legii care a aprobat cu modificări această ordonanță, am 

început demersurile de alegere a membrilor în Consiliul de Administrație al Societății 

AQUACARAȘ. Am contactat o firmă. S-a făcut o evaluare a celor care și-au depus 

solicitare. Au fost două grupuri, dacă pot să spun așa, pe de-o parte, din afară, dintre cei 

care n-au mai fost membri în SC AQUACARAȘ, în Consiliul de Administrație al SC 

AQUACARAȘ și din membrii actuali ai Consiliului de Administrație care și-au depus 

dosar în vederea evaluării. Prevederea legală spune că cei care sunt membri în Consiliul de 

Administrație își pot depune, fără a trece prin acest proces de evaluare, își pot depune 

candidatura în momentul în care AGA se întrunește, reprezentanții AGA se întrunesc și 

votează Consiliul de Administrație al AQUACARAȘ. Unii dintre membrii actuali ai 

Consiliului de Administrație au dorit să își depună dosarul și la societatea care făcea 

evaluarea. Evident că nu li se putea interzice acest lucru. Din acest motiv, pe buletinul de 

vot pe care îl aveți anexat ca model apar două secțiuni. Cele două secțiuni sunt 

complementare. Deci nu se regăsesc persoane și în prima și în a doua. Am făcut acest 

lucru tocmai datorită faptului că există această prevedere legală care spune că, cei care 

sunt membri în funcție ai Consiliului de Administrație își pot depune candidatura, în 

momentul când reprezentanții AGA se întrunesc în ședință. Noi, astăzi, vom vota conform 

procedurii care este anexată și pe care v-o propun, vom vota candidații Consiliului 

Județean Caraș-Severin. Reprezentanții fiecărei unități administrativ-teritoriale se vor 

întruni într-o ședință a Adunării Generale a Acționarilor, în termenul legal și vor vota, vor 

alege membrii noului Consiliu de Administrație. Deci, astăzi, Consiliul Județean votează 
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propunerile pe care le vom face în Adunarea Generală a Acționarilor. Reprezentantul 

Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Acționarilor va pleca cu un 

mandat rezultat în urma votului de astăzi. Având în vedere faptul că acțiunile la 

AQUACARAȘ, cele 66% din acțiuni, sunt deținute de Consiliul Județean Caraș-Severin, 

singura modalitate, legală, spun eu, prin care puteam mandata reprezentantul Consiliului 

Județean în Adunarea Generală a Acționarilor, este aceasta, prin vot. Nu am dorit ca eu, 

președintele Consiliului Județean, îmi cer scuze, domnul Cojocariu, dar nu pot să mă 

exprim altfel, să îl mandatez pe reprezentantul Consiliului Județean în Adunarea Generală 

a Acționarilor, cu o listă de candidați. Consider că aceasta este modalitatea cea mai 

corectă, să venim în fața plenului Consiliului Județean și să votăm reprezentanții noștri în 

Consiliul de Administrație al Societății AQUACARAȘ. Pentru a simplifica procedura de 

vot, am întocmit buletinele de vot în această formă. Pentru a nu mai fi discuții, contestații, 

să numărăm de nu știu câte ori voturile, votăm cum se votează la orice alegeri libere în 

țara asta, cu chenare. Ștampila se va aplica în chenar. Fiecare consilier județean va primi 

un buletin de vot și va alege 1, 2, 3, 4, 5, 6, maxim 7, de pe buletinul de vot. Neaplicată 

ștampila se consideră automat vot contra.  Procedura o aveți în față. Un buletin de vot cu 

mai mult de 7 ștampile este un buletin de vot nul. Supun aprobării dumneavoastră, această 

procedură de vot, care să fie și pentru celelalte două puncte de pe ordinea de zi. Cine este 

”pentru”?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Stați un pic. Domnul președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, domnul …. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru că ați înaintat aici un model, în anexa 

nr.2, aveți 3 nume, aici,  Bălănescu, Megan și Liber. Alegem unul din cei 3 sau toți 3? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt complementare. Se pot alege de 

oriunde, numai că i-am pus separat pentru că sunt diferiți. Unii sunt în funcție, ceilalți sunt 

noi. Deci puteți să-i alegeți pe toți 3 de pe a doua listă, nu are nici o… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Știți, domnul președinte, dumneavoastră ne 

întindeți o capcană frumos colorată, așa, a democrației prin vot. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Chiar nu vreau să vă întind nici o capcană.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vă rog frumos, să mă lăsați să spun ceva. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă las, dar dacă mă acuzați de lucruri de 

genul acesta… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vă acuz, pentru că ați făcut o pledoarie pe lângă 

lege și în afara ei, chiar cu încălcarea ei. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Extraordinar…  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vorbesc de Legea nr.215 care guvernează 

unitățile administrativ-teritoriale. La articolul 92 din Legea nr.215, statuată de altfel și în 

ROF, în regulamentul nostru de organizare și funcționare, spune că ”Persoanele 

împuternicite de consiliul județean să îl reprezinte în regii autonome, în societăți 

comerciale…” o întreagă…”…se face conform algoritmului care s-a înregistrat la 

alegerile pentru constituirea acestui…”. Așadar, noi propunem, grupul liberal, 3 persoane 

pe care o să le desemnăm, pentru că atât ne revine și dumneavoastră care sunteți la putere, 

4, din cei 7. Noi vă propunem cei 3. Dacă nu faceți treaba aceasta, noi n-o să votăm deloc. 
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Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: Domnule Cojocariu… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Eu vă spun care este hotărârea noastră. 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: Componența Consiliului Județean, 

vă aduc aminte, că nu este doar din PSD și PNL. Dacă faceți o propunere, faceți-o corectă. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Sunt două grupuri: este grupul din stânga și 

grupul din dreapta, cum stau eu. Ca să înțelegeți! Dumneavoastră, totdeauna, când e la 

bine, vă duceți încolo și acum când e…ați vrea să mai luați și de la noi. Nu se poate! Este 

dreapta și stânga, cum stau eu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Domnul Cojocariu, dați-mi voie să vă 

citesc articolul pe care dumneavoastră l-ați invocat, articolul 92: ”Persoanele împuternicite 

să reprezinte interesele unității administrativ-teritoriale în societăți comerciale, regii 

autonome de interes județean, asociații de dezvoltare intercomunitară și alte organisme de 

cooperare sau parteneriat, sunt desemnate prin hotărâre a consiliului județean, în condițiile 

legii, respectând configurația politică rezultată după alegerile locale.” La acest articol 

făceați referire, da? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da, da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. Încă odată vă spun ”să reprezinte 

interesele unității administrativ-teritoriale”. Persoana care reprezintă în AQUACARAȘ, 

interesele unității administrativ-teritoriale, Consiliul Județean Caraș-Severin, este domnul 

consilier Marius Bălean. Cei care sunt aleși în Consiliul de Administrație vor reprezenta 

interesul Societății AQUACARAȘ. Fiind vorba de persoane, aceeași lege pe care o 

invocați dumneavoastră spune că este nevoie de vot secret. Pentru a înfrânge arbitrariul, 

am propus în acest mod. Vă aduc aminte, că dumneavoastră, cu mânuța dumneavoastră, 

într-o ședință anterioară, în același mod ați votat sau nu, reprezentantul la ”Schilift”. 

Acolo nu s-a invocat deloc această prevedere de care îmi spuneți acum. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: O invocăm azi, provin acelea două. Vin și 

acelea. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Corect. Alte observații dacă sunt? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș avea o întrebare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Ce metodă se va folosi în Adunarea 

Generală a AQUACARAȘ SA? Metoda votului cumulativ, cumva? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu mă întrebați pe mine. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Păi sunteți acționar majoritar! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Legea spune, citiți legea și o să vedeți! 

Domnul Surdu, citiți cu atenție legea și nu mă întrebați pe mine cum se votează în AGA. 

Nu e treaba mea. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Conform legii… 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Ca să pot să termin, domnul Crina, vă rog 

frumos să îmi dați voie. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, citiți-mi din lege. 
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Domnul consilier Surdu Daniel George: Scrie în expunerea de motive: ”În situația 

aplicării metodei votului cumulativ, membrii consiliului de administrație sau ai consiliului 

de supraveghere în funcție la data adunării generale vor fi înscriși pe lista candidaților 

pentru alegerea membrilor consiliului de administrație sau ai consiliului de supraveghere 

alături de candidații propuși de către acționari.” De ce îi mai votăm pe toți 3 dacă nu vom 

folosi metoda votului cumulativ? Că doar în acest caz se folosește. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, metoda votului cumulativ nu 

este aici, este în Adunarea Generală a Acționarilor. Nu mă întrebați pe mine, ce se 

întâmplă în Adunarea Generală a Acționarilor, peste 30 de zile! Noi, aici, trebuie să 

alegem 7 reprezentanți pe care noi să-i propunem în AGA. În AGA se poate vota prin vot 

cumulativ sau nu prin vot cumulativ. Nu este treaba președintelui Consiliului Județean, 

dacă mă întrebați pe mine. Nu pot să vă spun eu. E o întrebare la care nu eu vă pot 

răspunde, înțelegeți? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dar noi îl mandatăm pe reprezentantul 

nostru să voteze, ce îi spunem noi. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ce-i spunem noi! 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu este prevăzut niciunde în hotărârea de 

consiliu județean, că acceptă sau nu acceptă metoda votului cumulativ, ceea ce e o eroare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, eu nu știu în momentul 

acesta cum se votează acolo, pentru că nu s-a demarat procedura de alegere a 

reprezentanților în Consiliul de Administrație. În urma hotărârii noastre de astăzi, se va 

convoca Adunarea Generală a Acționarilor, în termen legal de 30 de zile și ei vor stabili 

cum se votează, nu noi, acum. Domnul secretar, dacă doriți să faceți completări. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da, o completare, în condițiile legii. 

Am primit hotărârea de la ADI ACVABANAT. Aici, într-adevăr, în cuprinsul articolului 

2 se recomandă metoda votului cumulativ, dar acum vă spun că metoda votului cumulativ 

privilegiază acționarii minoritari, cei insignifianți, dacă doriți. Articolul 32 din Ordonanța 

nr.109 vorbește în felul următor ”acționarii care au individual sau împreună 5% sau peste 

5%”, noi vorbim de 60 și ceva la sută, acțiunile Consiliului Județean. În momentul de față 

nu ne avantajează metoda votului cumulativ. Noi am fi deosebit de bucuroși să votăm 

fiecare candidat din cei 7, cu cele 66% din acțiuni. Procedura de vot cumulativ și modul 

de solicitare a ei se va face în AGA, după anumite termene, o dictează Ordonanța nr.109, 

așa cum a fost aprobată de Legea nr.111. Mai mult, hotărârea pe care ați dat-o în ADI și 

aici, mare atenție domnul consilier, că dumneavoastră stați în poziția de consilier și de 

deținător al celor 66% de acțiuni, nu din poziția de membru al ADI-ului. Ați făcut o 

recomandare, e adevărat, dar repet, recomandare. Noi nu o luăm ca pe un dat și nici n-

avem cum.  

Domnul consilier Crina Ioan: Recomandare către consiliu? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Către toți acționarii, nu către 

consiliu, dar în special și prezum din context, către cei minoritari. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci încă odată, vă mai spun, domnul Surdu, 

încă odată și o să vă tot spun, sunteți consilier județean. Interesul Consiliului Județean, în 



 15 

momentul acesta, este de a-și maximiza procentele pe care le are. Acesta este interesul 

Consiliului Județean! 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dar nu este și interesul meu, ca județ! 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Dar interesul dumneavoastră nu trebuie să 

respecte legea și statutul? Unu la mână… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Legea și statutul. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Doi la mână, în februarie, noi am votat niște 

criterii, pentru acea firmă de recrutare, acum le uităm, nu ne mai aducem aminte de ele. N-

am primit raportul… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu înțeleg care e reproșul, ce-am uitat? Noi 

am venit în fața dumneavoastră cu lista de la societatea care a făcut evaluarea. N-am venit 

nici cu omisiuni, nici cu oameni aduși în plus! Cei care și-au depus dosar și au trecut de 

evaluarea acelei societăți, toți sunt astăzi pe buletinul de vot, în fața dumneavoastră, 

împărțiți în două categorii, că așa spune legea. Că dacă nu spunea, erau toți pe aceeași 

categorie. Domnul Crina, vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci, noi, astăzi, trebuie să alegem 7 oameni din 16. 

Comisia sau firma care a făcut-o, ne-a selectat candidații eligibili, din care s-au depus, nu 

știu, 16 sau câți sunt, plus membrii actuali, dintre care, noi trebuie să-i mandatăm astăzi, 

nominal. Nu am transferat asta, firmei respective, să ni-i mandateze sau să ne facă... Asta 

facem noi acum. Nu putem vota 4 și 3. Nu putem vota 5 sau 2. Să fie foarte clar, numărul 

este 7. Ce-i  mai mult de 7 este buletin nul! Mai puțini puteți vota, dar mai mult, nu. Deci 

7! Nu se votează nici 4, nici 3. Efectiv nu se poate împărți. Noi am votat că o firmă face o 

selecție, ne dă eligibilitatea candidaților, dintre care noi alegem. Cum alegem? 

Democratic, prin vot! Mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Pot să mai intervin odată? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Cei 7 pe care îi vom alege acum, în cazul 

în care nu se va aplica metoda votului cumulativ care avantajează și celelalte UAT-uri, vor 

rămâne cei 7 membri ai Consiliului de Administrație. Asta este clar. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vorbiți în numele unităților administrativ-

teritoriale, acum. Am înțeles. 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu vă înțeleg pe dumneavoastră, că vorbiți în numele 

ADI sau …dar noi suntem aici, Consiliul Județean. Domnul președinte a spus mai înainte 

și mie mi se pare foarte corect, că noi încercăm să ne maximizăm șansele. Dar, în niciun 

caz nu se va încălca legea în Adunarea Generală a lui AQUACARAȘ. Astea sunt lucruri 

care trebuie discutate acolo și acolo se vor discuta. Nu stabilim noi de aici, în calitate de 

acționari, dacă se face vot cumulativ sau nu. 

Domnul invitat Vela Ion-Marcel: Domnul președinte, îmi dați voie? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Vela, să știți că nu am dat cuvântul 

nici unui parlamentar, până acum, dar pentru dumneavoastră, fac excepție. 

Domnul invitat Vela Ion-Marcel: Nu vreau să intru în detaliile votului, nu e 

competența mea și chiar nu doresc să intervin în dezbateri. Am dorit să iau cuvântul, dintr-

un motiv foarte simplu. Nu este nici un primar în sală, din cele 8 orașe care dețin acțiuni și 
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m-a deranjat faptul, că ați spus că ”sunt acționari insignifianți”! Am citat din prezidiu. Și 

ați pronunțat de vreo 4 ori ”să vă maximizați șansele”. Oameni buni, cei care suferă acum, 

după lucrări, sunt primarii, cetățenii din Caraș-Severin, din orașe, unde se execută aceste 

lucrări! Aici, nu sunteți pe interese și maximizați interese ale cuiva. Fiind Consiliul 

Județean, trebuie… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Vela, ați spus că nu discutați despre 

procedură. Vă rog mult, nu ne acuzați! 

Domnul invitat Vela Ion-Marcel: Nu. Eu iau apărarea primarilor și vă rog să nu-i 

tratați…. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dar nu-i tratează nimeni… Credeți-mă!  

Domnul invitat Vela Ion-Marcel: Haideți, lăsați-mă să termin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă ne acuzați la modul acesta, serios… 

Domnul invitat Vela Ion-Marcel: Eu am făcut o observație care ține de eleganță. 

Suntem asociați în acest AQUACARAȘ, și Consiliul Județean și primării din județ, de 

municipii sau de orașe. Și ar trebui să fiți bucuros, că din două orașe, sunt ale PSD-ului și 

ale PMP-ului, acum, vorbind în numele tuturor primarilor, ca să îi tratați cu prietenie, la 

fel și cu bunăvoință, da? Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci eu aș mai reveni, pe final. Vreau să ne dați 

două minute de consultări, nouă, să ieșim afară un pic.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. 

Grupul PNL se retrage pentru consultări.  

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Gata, toată lumea prezentă? Bun. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, domnul consilier. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Stimați colegi, în urmă consultărilor, grupul 

politic al Partidului Național Liberal m-a mandatat să vă relatez următoarele: ca să putem 

trece la vot, să se instituie și să se dea un mandat expres reprezentantului Consiliului 

Județean, domnului consilier care este reprezentantul   Consiliului Județean, Bălean, să 

ceară metoda votului cumulativ în Adunarea Generală de la AQUACARAȘ, tocmai 

pentru a exista contrapondere stimulativă față de primarii care sunt reprezentanții 

cetățenilor, până la urmă. Noi reprezentăm, e adevărat,  interesele Consiliului Județean, 

dar suntem trimiși de oameni, aici. Noi reprezentăm și interesele oamenilor. Deci dacă are 

acest mandat expres din partea noastră! Să treacă cu acest amendament. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Supun la vot propunerea domnului 

Cojocariu. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL este ”pentru”, iar 

grupul PSD și PMP se abține. Deci nu a trecut. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci nu a trecut…nu a trecut. Înseamnă că noi 

n-o să votăm această listă, pentru că se știe, dumneavoastră vreți să vă impuneți oamenii 

grupului dumneavoastră să conducă AQUACARAȘ și nu vrem să participăm la 

această…să nu-i zic altfel…rămânându-ne nouă, rezervându-ne dreptul să atacăm această 

hotărâre, pe căile legale. 



 17 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Supun la vot aprobarea procedurii 

de vot. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri?.... Păi e toată lumea ”pentru”?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Suntem împotrivă. Noi nu votăm. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu votați. În regulă. Vă rog să notați, Grupul 

PNL nu votează. Bun. Celelalte două proiecte de pe ordinea de zi, o să le trecem pentru a 

face propunerile, în vederea redactării proceselor-verbale. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.163/2005 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC ”SCHILIFT” SRL, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Rog propuneri! Grupul PSD? 

Domnul consilier Bălean Marius-Mihai: Din partea Grupului PSD, îl propun pe 

domnul Crina Ioan. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. PNL? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: PNL propune ca domnul Crina să se abțină, în 

primul rând. De ce spunem aceasta? Pentru că iar revenim la acest articol 92 și vă spunem 

de pe acum, că în această morișcă a votului, noi nu avem reprezentare în nici una dintre 

societățile comerciale, regii autonome și orice mai e prin ”curtea” Consiliului Județean. 

Pentru că ne băgați în această morișcă a votului, care este foarte simplă. Nici n-are fost să 

ne mai adunăm la ședință, dacă o tot puneți așa,  pe vot, pe vot! Este adevărat că facem vot 

secret, să vadă dacă cineva primește atâtea ”pentru”, atâtea ”împotrivă” din propunerile 

noastre. Și încercăm acum, încet, așa, și la ”Schilift”, și la ”Alpin” și la ce-o mai fi, până 

ajungem la acest echilibru, după care putem negocia în continuare. Noi vă cerem această 

treabă, să se abțină, în primul rând, domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: La ce mă mandatați să mă abțin? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să nu participați la…să spuneți că refuzați 

propunerea. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Faceți propuneri, domnul Cojocariu?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. Facem, dar nu se înțelege că trebuie să 

cerem această contrapondere? Trebuie să existe o reprezentare proporțională față de 

rezultatul alegerilor! Deci eu așa cred că trebuie să ajungem, ca să putem să ne înțelegem. 

Pentru că dacă veți luat totul, vă veți răsturna, veți deveni foarte voluminoși și nu o să mai 

puteți trece pe uși…Nu se mai poate! Eu cred așa, că așa ar trebui, domnul președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci faceți propunerea? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci noi facem propunerea noastră. De aia am 

insistat, să îl rog pe domnul Crina să se abțină. Din partea grupului liberal, noi îl 

propunem la Schilift, pe domnul Surdu Daniel. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Crina, acceptați candidatura? 

Domnul consilier Crina Ioan: N-am înțeles la ce să mă abțin? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Datoria mea e să vă întreb. Domnul Surdu, 

acceptați candidatura? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Accept. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Buletinele de vot pentru ”Schilift”, 

cu domnul Crina și cu domnul Surdu. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte.. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul consilier. 

Domnul consilier Crina Ioan: Votul se va face la fel ca acesta de la 

”AQUACARAȘ”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel. E aceeași procedură, am spus la 

început. 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu vă rog, ca de acum înainte, să respectăm, adică, 

să nu fim ipocriți, să respectăm o anumită procedură de vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 

16.Proiect de hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 106/2013 privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea „Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”, cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul PSD, ”ADI Banatul Alpin Semenic”, 

rog, propuneri? 

Domnul consilier Bălean Marius-Mihai: Din partea grupului PSD, îl propun tot pe 

domnul Crina.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul PNL? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Normal ar trebui să pun banda. În primul rând, 

să se abțină domnul Crina. Nu râdeți! De ce o luați în derâdere? Pentru că eu cer ceva care 

trebuie… e natural până la urmă! 

Domnul consilier Crina Ioan: Uite, mă abțin! Eu o să mă abțin. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Bine. Din partea Grupului PNL, îl propunem pe 

domnul Teodorescu Mircea. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Teodorescu, e în regulă? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Domnul Crina?  

Domnul consilier Crina Ioan: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Buletinele de vot, cu domnul 

Teodorescu și cu domnul Crina, la fel ca buletinele de vot pentru ”AQUACARAȘ”. 

Domnul vicepreședinte, vă rog să…Deci, haideți, că ați făcut această specificație, votul 

cumulativ îl poate solicita orice acționar. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dar îl poate aproba doar acționarul 

majoritar. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Abținerea dumneavoastră, de azi, la vot, pe 

acest considerent este neîndreptățită. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci votul cumulativ, orice acționar care 

îndeplinește 5% poate să îl solicite. Nu e nici o problemă să solicite acolo. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Și acționarul majoritar poate să accepte 

sau să nu accepte! 
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Domnul vicepreședinte Nedelcea Constantin Flavius: Nu e adevărat! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, uitați-vă la mine. Cei care au 

făcut ordonanța aceea și au prevăzut acolo votul cumulativ, păi de ce l-au prevăzut, că e 

logic, nu? Acum fac apel la logica dumneavoastră, nu știu ce studii ați terminat. Păi de ce 

au prevăzut votul cumulativ dacă acționarul majoritar se poate împotrivi, de ce l-au mai 

pus atunci? Vă rog eu, citiți legea foarte bine. Am citit-o. Votul cumulativ este o chestiune 

prin care este avantajat acționarul minoritar. Evident că nu se poate opune acționarul 

majoritar, că altfel nu era trecut în lege. N-avea nici un efect! Degeaba treceai în lege 

”acționarul minoritar poate solicita vot cumulativ, dar doar cu acordul acționarului 

majoritar”! Păi atunci ce rost mai avea articolul acesta în lege? Care e logica articolului? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Spune în aceeași expunere de motive ”în 

cazul folosirii votului cumulativ”. A mai fost un caz, în care tot o ordonanță de urgență a 

spus că autoritatea tutelară devine ADI-ul. S-a găsit încă un paragraf, pentru că aveți 

juriști foarte buni în Consiliul Județean și găsesc paragrafe extraordinare… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumim frumos. O să-i pun ”să dea o 

bere” pentru că i-ați lăudat! 

Domnul consilier Surdu Daniel George: În care spune că ”doar cu acordul tuturor 

UAT-urilor”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și legea spune. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Legea spune același lucru și în cazul 

ordonanței.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, credeți-mă, ce v-am spus, e 

așa cum vă spun eu. Votul cumulativ îl poate solicita orice acționar. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dar fără mandat îl poate accepta 

reprezentantul? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu mă mai întrebați detalii. Eu v-am spus… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu mai am întrebări! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Eu v-am spus ce prevede legea și ce face 

Consiliul Județean. Domnul secretar, dacă doriți să faceți completări. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Completările din lege, eu spun că ar 

trebui să fie de natură să înfrângă dorința exprimată de a vă abține la vot. Și vă spun, că 

sunt două lucruri împărțite. Una e votul de azi, în care votăm propunerile și a doua parte se 

desfășoară practic cu ocazia ședinței ordinare din AGA. Acolo se va cere și vă spun exact 

textul de lege. E vorba de articolul 32 alin.3 din Ordonanța nr.109/2011, așa cum a fost 

modificată de Legea nr.111/2016 și spune așa: ”Orice acționar…” deci toți ”…poate face 

în scris propuneri adresate…” și aici mare atenție, ”…consiliului de administrație sau 

directoratului, pentru aplicarea metodei votului cumulativ, în termen de 15 zile de la data 

publicării în Monitorul Oficial al României, Partea a IV-a, convocatorului adunării 

generale a acționarilor ce are pe ordinea de zi alegerea membrilor consiliului de 

administrație sau ai consiliului de supraveghere.” AQUACARAȘ n-are consiliu de 

supraveghere, va avea consiliu de administrație. Și iată, că metoda votului cumulativ 

poate fi cerută de orice acționar, fără să avem noi nici un fel de înrâurire, acționarul 

majoritar, în a înfrânge sau a permite solicitarea respectivului vot. Iată, vorbim de două 
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faze diferite, total diferite. Și nu trebuie, domnul consilier, să-l mandatăm subsecvent pe 

reprezentantul nostru în AGA, să solicite votul cumulativ, pentru considerentul pe care l-

am enunțat. Mulțumesc, domnule președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. Eu consider, având în vedere 

explicațiile date și de mine și de domnul secretar, că ar trebui să regândiți ceea ce 

dumneavoastră ați spus, că nu veți participa la vot. Orice acționar poate solicita vot 

cumulativ în Adunarea Generală a Acționarilor, conform legii.Legea nu spune niciunde…  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Mai am o întrebare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Acum, domnul Surdu, facem lecții juridice, 

de ne puneți întrebări și noi vă răspundem? Trebuia să citiți! 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Cine acceptă votul cumulativ? E o 

întrebare simplă. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dar nu trebuie să-l accepte nimeni. Este 

legal. Legea! Acționarul minoritar are dreptul să îl solicite. Nu se poate împotrivi nimeni 

la votul cumulativ, pentru că altfel nu era prevăzut în lege. Ce rost avea să-l prevezi în 

lege, dacă cineva se împotrivea la el? Vă rog eu, citiți legea. Acum vă spunem cum 

trebuie făcut? Interesul Consiliului Județean este să nu fie vot cumulativ. Discutăm acum 

ca patroni. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: De citit, am citit-o și noi și dumneavoastră, 

fiecare interpretează cum vrea.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Gâfu, vă spun pentru că eu am făcut 

alegeri ale consiliului de administrație la societăți mai importante decât AQUACARAȘ, 

mai mari. Votul cumulativ nu poate fi înfrânt de acționarul majoritar. Credeți-mă ce vă 

spun! Și vă spun aici, la microfonul Consiliului Județean. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi acum vom trimite 7 sau 4?  7 trimitem, da? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: 7. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Corect. Votul acesta cumulativ, se votează acolo 

sau este, să zic, dobândit în virtutea legii? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este dobândit în virtutea legii la solicitarea 

oricărui acționar minoritar, conform prevederilor legale. Mai mult de atât ce să vă mai 

spun, domnul Cojocariu? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Și așa stăm până tipăriți. Spuneți-ne! Că doar 

dumneavoastră ne-ați reținut. Că altfel, ieșeam la o cafea, la o treabă…Dar dacă tot ne 

țineți, spuneți-ne. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. 

Se ia o scurtă pauză pentru redactarea buletinelor de vot. 

* 

Punctul 17 al ordinii de zi - Informare privind participarea unei delegații a 

Consiliului Județean Caraș-Severin la o vizită de lucru în  localitatea Kubekhaza-Ungaria. 

La acest punct nu au fost discuții. 

* 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci cum a rămas, Grupul Liberal, vă 

abțineți de la vot sau nu, în condițiile în care votul cumulativ este o prevedere legală care 

nu poate fi înfrântă nici măcar de acționarul majoritar?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, s-a luat o hotărâre, atunci. 

Haideți, să o lăsăm așa, ne dați votul și vedem noi ce facem. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. În regulă. De asta am întrebat, ca să 

știu… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: În sensul că îl vom pune alb. Păi de ce să nu se 

numere și albe? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Albu… 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, dacă îmi dați voie… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul președinte. 

Domnul consilier Crina Ioan: Buletinul de vot este pe 3 pagini, la mijloc și pe 

verso. Se consideră vot valabil cine are maxim 7 ștampile de vot, nu 8, ci 7 puse pe 

candidat. Deci 7 maxim, poate să voteze și mai puțini, dar mai mult, nu. Votul se pune în 

căsuța cu nume. E clar? Deci are 3 pagini. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi suntem prezenți, trebuie să se menționeze, 

dar nu votăm. Cei care reușesc trebuie să aibă jumătate plus unu din cei care au votat. E 

posibil să nu faceți, foarte mulți. Aveți grijă cum votați.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog să asigurați secretariatul. Domnul 

Andronache… 

Se trece la vot în ordinea strigării.  

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, vă rog, procesul-verbal. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Proces-verbal nr.11.079, de astăzi, 22.06.2017; 

Pe buletinul de vot au fost înscriși 16 candidați. În urma votului au fost declarați aleși 

următorii candidați: David Vladimir - 18 voturi ”pentru”; Andreș Solomia - 18 voturi 

”pentru”; Chelbea Mihai – 18 voturi ”pentru”; Zavacki Ecaterina – 16 voturi ”pentru”; 

Marinescu Aurel – 18 voturi ”pentru”; Trifunescu Mihai – 18 voturi ”pentru”; Bălănescu 

Ioan – 16 voturi ”pentru”. Au fost 7 buletine nule și 5 anulate.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Mulțumesc. Trecem la următoarele 

puncte. O să distribuim ambele buletine de vot, de data aceasta. 

Domnul consilier Crina Ioan: Votul se păstrează la fel. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci buletinele de vot sunt în același format. 

Domnul consilier Crina Ioan: Pentru candidatul care doriți să-l votați, votați în 

interiorul pătrățelului. E valabil numai cu o singură ștampilă pe buletinul de vot. Domnul 

președinte, dacă îmi dați voie… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, puțină liniște! 

Domnul consilier Crina Ioan: Și așa m-a rugat colegul nostru, domnul Cojocariu, 

să mă abțin, eu mă abțin de a fi în Comisia de Validare, fiindcă sunt pe buletinul de vot. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Comisia de Validare are cvorum și 

fără domnul Crina?... Are. În regulă. Bun. Domnul vicepreședinte… 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Constantin Flavius: Domnul Albu. 
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Se trece la vot în ordinea strigării. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Gata? Citește secretarul, dacă președintele s-a 

recuzat. Citește! 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: ”Asociaţa de Dezvoltare 

Intercomunitară Banatul Alpin Semenic” În urma votului, domnul Crina Ioan a obținut 18 

voturi ”pentru” și domnul Teodorescu Mircea a obținut 11 voturi ”pentru” și 1 vot a fost 

anulat. Asta e la ”Alpin Semenic”. 

La SC ”SCHILIFT” SRL, domnul Ioan Crina a obținut 18 voturi ”pentru”, domnul 

Surdu Daniel a obținut 11 voturi ”pentru” și 1 vot a fost anulat. Deci domnul Ioan Crina 

Ioan, la ambele, a ieșit. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Mulțumesc. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, nu contestăm procesul-

verbal pentru că eu însumi l-am întocmit, singura treabă care… o să ne rezervăm dreptul 

de a contesta rezultatul acestui vot, întrucât nu s-a respectat tipizarea buletinului conform 

ROF-ului. Deci eu am vrut să votez contra cuiva și n-am putut că era doar ”pentru”.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, eu am supus la vot 

procedura și am spus, că supun la vot să fie la fel ca și la AQUACARAȘ. Majoritatea 

Consiliului Județean a fost de acord cu această procedură. 

Domnul consilie Cojocariu Ioan: De asta v-am spus că noi ne rezervăm… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Evident că dumneavoastră puteți să 

contestați. Domnul secretar o să vă poată spune, în conformitate cu ce prevedere legală, la 

începutul ședinței se poate hotărî modalitatea de vot. Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Avem o acoperire regulamentară. E vorba de articolul 43, Teza a II-a, din regulamentul în 

vigoare și spune așa: ”Consiliul Județean stabilește la propunerea președintelui, ce 

modalitate de vot se va folosi.” Nu mai continui, procedura de vot a fost stabilită și 

modelul de buletine de vot. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: O să discutăm cu avocații noștri. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă ne mai solicitați lecții sau sprijin, vă 

stăm la dispoziție, cum am stat și astăzi, pe votul cumulativ. Dacă mai sunt întrebări? 

Domnul Crina, vă felicit! Ați fost declarat câștigător cu 18 voturi ”pentru” și nici un vot 

”contra”, pentru că nu era căsuță ”contra”. Nefiind aplicată ștampila se certifică votul 

contra practic. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, eu aș mai avea ceva de 

întrebat. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dar nu în legătură cu votul. Aș vrea, după toate 

evenimentele acestea care ne-au bulversat și a ținut agenda tuturor, să zic așa, concentrată 

pe evenimentul acesta al ultimelor zile, suntem îngrijoriați și dacă vreți, sintagma aceea 

somatică, care a făcut înconjurul planetei, cum că ”Guvernul este al României și nu al 

PSD-ului”, vrem să întrebăm dacă la fel este și în plan local. Adică, Consiliul Județean 

este al caraș-severinenilor sau al Caraș-Severinului și nu al PSD-ului local, dacă este 
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valabilă? Și a doua întrebare, vrem să întrebăm, dacă veți fi supus vreunei evaluări și 

dumneavoastră sau Consiliul Județean, față de neîmpliniri multe pe care nu numai noi le 

reclamăm, ci și cetățenii acestui județ, și care poate vor ajunge la forurile dumneavoastră, 

veți fi evaluați, eu știu, vrem să întrebăm, cu cine mai trebuie să luăm noi legătura? Pentru 

că se vor lua măsuri aspre și foarte mulți dintre dumneavoastră vor trebui să plece. 

Întrebăm, cu cine vom vorbi noi, în viitor? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da și da, domnul Cojocariu, vă răspund la 

ambele întrebări. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să se menționeze treaba aceasta. 

Domnul perședinte Silviu Hurduzeu: Este Consiliul Județean al caraș-severinenilor 

și da, voi fi supus unei evaluări. Dacă atunci când voi fi evaluat, dumneavoastră mă veți 

sprijini, nu pot decât să fiu onorat că mă sprijiniți.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi vrem să strângem rândurile în jurul 

dumneavoastră, până la ”asfixiere”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc mult de tot. Cu această ocazie,  

declar ședința închisă, după această declarație de ”love”.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 
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